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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 28 DE FEBRER DE 2024 
 

Identificació de la sessió:  
Núm.  PLE2024000002  

Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 28 de febrer de 2024 
Hora d’inici: 19:33 h 
Hora de fi: 20:25 h 
Lloc: Sala de Plens 
https://www.youtube.com/watch?v=nqoOu6EowbA  
 
Compareixen per a celebrar la sessió ordinària de PLE de l’Ajuntament  sota la presidència de 
l’Il·lm. Sr. Alcalde President: 
 

 Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President, Regidor de Governació i Hisenda. Grup Municipal 
JUNTS x SVC- CM.  

 Sra. Carme Jiménez Fernández, 1ª Tinent  d'Alcaldia, Regidora de Cultura, Via pública, 
Administració, Organització i Recursos Humans . Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí.  2ª Tinent d’Alcaldia, Regidora de Benestar Social, Gent Gran i 
Medi ambient. Portaveu Grup Municipal JUNTS x SVC- CM.  

 Sra. Esther Milán Sánchez , 3ª Tinent d’Alcaldia, Regidora de Participació ciutadana, Promoció 
Econòmica, Comerç i Turisme i Habitatge. Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sr. Antoni Calveras Fugaroles 4rt. Tinent d’Alcaldia. Regidor d’Urbanisme i Esports Grup 
Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sr. Pau Polo i Gubianas , Regidor de Comunicació i Imatge, Joventut, Actes i Festes, Igualtat i 
Ciutadania i TIC. Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sra. Isabel Molina i Martínez Regidora de Salut, Educació i Mobilitat. Grup Municipal JUNTS x 
SVC- CM. 

 Sr. Jordi Palma i Sánchez. Grup Municipal ERC-AM 

 Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. Grup Municipal ERC-AM 

 Sr. Jordi Bacardit i Gordo. Portaveu Grup Municipal SV SOU VOSALTRES 

 Sra. Raquel Castro i Arias. Grup Municipal SV SOU VOSALTRES 

 Sra. Isabel Pérez i Estrada. Portaveu Grup Municipal PSC-CP 
 
Assisteix com a Secretari Acumulat el Sr. Miquel Colom i Canal   
 
Han excusat la seva presència:  
 

 Sra. Adriana Delgado i Herreros. Portaveu Grup Municipal ERC-AM 

 Sr. Antoni Coll i Giménez. Interventor 
 

Ordre del dia 

 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI PROCEDEIX, DE LA MINUTA DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 

ANTERIOR ........................................................................................................................................ 3 

1.1.- Aprovació de l'acta del dia 31 de gener de 2024 .................................................................... 3 

 

2.- DESPATX D'OFICI ....................................................................................................................... 3 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
https://www.youtube.com/watch?v=nqoOu6EowbA
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3.- REGIDORIA DE GOVERNACIÓ I HISENDA ............................................................................... 3 

3.1.- ACORD DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚM. 10 REGULADORA DE LA 

TAXA PER LA UTILITZACIÓ DE LA PISCINA MUNICIPAL, INSTAL·LACIONS ESPORTIVES I 

GIMNÀS MUNICIPAL (APROVACIÓ PROVISIONAL) ................................................................... 3 

Intervencions. ................................................................................................................................. 5 

3.2.- DONAR PER ASSABENTAT AL PLE DELS INFORMES DE MOROSITAT DEL 4 RT 

TRIMESTRE DE 2023, D'ACORD AMB LA LLEI 15/2010, PER LA QUE S'ESTABLEIXEN 

MESURES DE LLUITA CONTRA LA MOROSITAT EN LES OPERACIONS COMERCIALS ......... 6 

3.3.- DONAR PER ASSABENTAT AL PLE DE LES OBLIGACIONS TRIMESTRALS DE 

SUBMINISTRAMENT D’INFORMACIÓ DE LES ENTITATS LOCALS DEL 4RT  TRIMESTRE DE 

L’EXERCICI 2023 D’ACORD AMB L’ORDRE HAP/2105/2012. ..................................................... 7 

 

4.- DONAR COMPTE DECRETS ...................................................................................................... 8 

 

5.- MOCIONS .................................................................................................................................... 8 

 

6.- TEMES SOBREVINGUTS ............................................................................................................ 9 

6.1. REGIDORIA DE CULTURA. APROVACIÓ DEL PROJECTE BÀSIC I EXECUTIU PER LA 

CONSOLIDACIÓ, ACCESSIBILITAT I SEGURETAT DELS EDIFICIS I ACCESSOS DEL TURÓ 

DE CASTELLET ............................................................................................................................. 9 

Intervencions: ............................................................................................................................... 11 

6.2. REGIDORIA D'ESPORTS.  APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE BASIC I EXECUTIU 

COBRIMENT DE LA GRADERIA DEL CAMP DE FUTBOL MUNICIPAL DE SANT VICENÇ DE 

CASTELLET ................................................................................................................................ 14 

Intervencions: ............................................................................................................................... 16 

6.3.- MOCIÓ DE SUPORT A LA PAGESIA CATALANA PRESENTADA PER JUNTS, ERC I PSC17 

Intervencions. ............................................................................................................................... 19 

6.4.- REGIDORIA D’HISENDA.  APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT 

EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT PER IMPORT DE 16.646,50 € CORRESPONENT A LES 

RELACIONS DE FACTURES: O/2024/11, O/2024/12, O/2024/16, O/2024/20, i O/2024/38......... 24 

Intervencions: ............................................................................................................................... 25 

 

7.- PRECS I PREGUNTES .............................................................................................................. 25 
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Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar la sessió, 
es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
“Bon vespre.  
Obrim la sessió ordinària del Ple de l’Ajuntament d’avui dia 28 de febrer. 
 
En primer lloc excusar la Regidora Adriana Delgado que no ha pogut assistir per motius de salut. 
En segon lloc en l’ordre del dia d’avui, com deia, :”  
 
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI PROCEDEIX, DE LA MINUTA DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 

ANTERIOR 

 
1.1.- Aprovació de l'acta del dia 31 de gener de 2024 

Passat aquest punt a votació es aprovat per Majoria absoluta dels assistents. 
A favor: 
JUNTS xSVC CM (7) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
Abstenció 
ERC-AM (2) 
 
 
2.- DESPATX D'OFICI 

No hi ha hagut intervencions en aquest punt. 

3.- REGIDORIA DE GOVERNACIÓ I HISENDA 

 

3.1.- Exp: X2024000749 

ACORD DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚM. 10 REGULADORA DE LA TAXA 
PER LA UTILITZACIÓ DE LA PISCINA MUNICIPAL, INSTAL·LACIONS ESPORTIVES I GIMNÀS 
MUNICIPAL (APROVACIÓ PROVISIONAL)  

 
D I C T A M E N 

 
EL  text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals,  aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, estableix en els seus articles 15 a 19 el procediment per a l’aprovació i modificació de 
les ordenances fiscals reguladores dels tributs locals. 
 
En el cas d’imposició de nous tributs, les ordenances fiscals hauran d’aprovar-se simultàniament a 
l’adopció dels respectius acords d’imposició. L’article 16.1 del text legal esmentat estableix que les 
Ordenances fiscals contindran com a mínim la determinació dels elements tributaris, el règim de 
declaració i d’ingrés, així com les dates d’aprovació i d’inici de la seva aplicació. 
 
Quan es modifiquen les ordenances fiscals, els acords de modificació hauran de contenir la nova 
redacció dels preceptes afectats. 
 
La publicació dels textos actualitzats de les ordenances fiscals municipals resulta necessària, a fi 
de donar compliment al que estableix l’article 85 de la Llei 58/2003, de 17 de desembre, general 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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tributària, ja que aquestes han de complir la doble funció de servir com a eina normativa 
fonamental de gestió dels tributs locals i alhora comunicació informativa amb els ciutadans. 
 
Així mateix, la Disposició addicional quarta, apartat 3, de la Llei general tributària, i  l’article 12 del 
text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals possibiliten que les Entitats locals adaptin 
l’aplicació de la normativa tributària general al règim d’organització i funcionament propi de cada 
entitat, previsió aquesta que justifica la proposta d’aprovar i mantenir actualitzada, amb les 
modificacions que s’escaiguin, una Ordenança General, redactada a l’empara de l’article 106.2 de 
la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local. 
 
En aquest sentit, les modificacions introduïdes als textos de les ordenances fiscals municipals 
obeeixen, al compliment de les previsions normatives esmentades anteriorment. 
 
Consta també acreditat a l’expedient que s’ha observat el tràmit de consulta pública prèvia, prevista 
a l’article 133 de la Llei 39/2015, del procediment administratiu comú de les administracions 
públiques, en els termes fixats per la Direcció General de Tributs, al seu informe de 10 de gener de 
2018. 
 
Vista la Provisió de l’Alcaldia, l’informe de l’Àrea de Serveis a les Persones, els informes de la 
Secretaria i la Intervenció,  
 

S’ A C O R D A 

 
Primer.- Aprovar provisionalment la modificació l’article 5è. Epígraf 1, tarifes 1 i 2 de l’Ordenança 
número 10 de de la taxa per la utilització de la piscina municipal, instal·lacions esportives i gimnàs 
municipal que haurà de regir per a l’exercici 2024 i següents: 
 
Es modifica l’article 5è. Epígraf 1, tarifes 1 i 2, que queda redactat de la següent manera: 
 
ARTICLE 5. Quota tributària 
 
1.- La quantia es determinarà aplicant les tarifes següents: 
 

Epígraf 5.- UTILITZACIÓ DE LES PISCINES. TEMPORADA DE BANY 

Tarifa 1.- Abonaments  

De 0 a 2 anys Gratuït 

De 3 a 17 anys 22,00 €  

De 3 a 17 anys (5% bonificació per tramitació electrònica) 20,90 €  

Nedador federat del CN Castellet 20,00 €  

Nedador federat del CN Castellet (5% bonificació per tramitació 
electrònica) 

19,00€ 

De 18 a 59 anys 38,00 €  

De 18 a 59 anys (5% bonificació per tramitació electrònica) 36,10 €  

Majors de 60 anys i pensionistes 13,50 €  

Majors de 60 anys (5% bonificació per tramitació electrònica) 12,82 €  

Tarifa 2.- Preus d’entrada  

Jubilats i pensionistes dies laborables 2,00 € 

Jubilats i pensionistes diumenges i festius 3,00 € 

Adults de 18 a 59 anys dies laborables 5,00 €  

Adults de 18 a 59 anys diumenges i festius 7,50 €  

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Menors entre 3 i 17 anys dies laborables 3,00€  

Menors entre 3 i 17 anys diumenges i festius 4,00 €  

 
Segon.- Els acords definitius en matèria de derogació, aprovació i modificació d’Ordenances fiscals 
per a l’exercici de 2024, així com el text refós aprovat, seran objecte de publicació en el Butlletí 
Oficial de la Província. 
 
Tercer.- Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament els anteriors acords provisionals, 
així com el text complet de les Ordenances fiscals aprovades de nou o modificades durant el 
termini de trenta dies hàbils, comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci 
d’exposició en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
Quart.- Publicar els acords provisionals en un diari dels de major difusió de la província. 
 
Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès directe o resultin 
afectats, en els termes previstos a l’article 18 del text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, podran examinar l’expedient i 
presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública 
sense haver-se presentat reclamacions, els acords adoptats restaran definitivament aprovats. 
 

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Regidor d’Esports. 

Sr. Antoni Calveras (JUNTS): 
“Be, bon vespre a tothom. 
Un cop resoltes les al·legacions respecte aquesta ordenança en el Ple que tocava passem avui els acords 
definitius i tornem als preus de l’any 2023 referents a l’ús de la piscina durant la temporada d’estiu. 
Res mes.” 
 
A continuació té la paraula el Sr. Jordi Palma que actua com a portaveu d’ERC: 
“Bon vespre a tothom, 
Una pregunta: els preus de les entrades individuals també es mantenen igual tal i com estaven?” 
 
El Sr. Calveras respon afirmativament. 
 
Sr. Jordi Palma (continua): 
“Be, com ja vam avisar, nosaltres i l’interventor al Ple d’Ordenances que estaven intentant fer una cosa que 
era il·legal i que els preus a una ordenança no podien discriminar per empadronament. 
L’anterior mandat per tal de regular l’accés massiu  a les piscines municipals, sobre tot els caps de setmana, 
vam fer mesures valentes com incrementar el preu de l’entrada individual per intentar dissuadir els banys 
d’altres municipis que vinguessin puntualment a les nostres instal·lacions. Vostès ens ho van criticar molt, 
però era una manera legal d’afavorir els santvicentins i santvicentines que majoritàriament es treuen el 
carnet de temporada. Per tal els insistim que facin mesures valentes i no il·legals. 
I en tot cas, per coherència ens abstindrem. Gràcies.” 
 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
“Be, en tot cas, com vam manifestar en els diferents  moments i en els diferents Plens, el que preteníem 
lògicament era solucionar el problema que tenim a les piscines d’estiu en les quals, com dèiem, hi ha una 
massificació excessiva... com han fet a d’altres municipis, no hem inventat res. Absolutament està tot com 
està i on està: sense anar més lluny tenim a molt municipis molt a prop que esta fent exactament el mateix. 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Es va fer una al·legació, es va resoldre aquesta al·legació,  es va estimar i com deia el Regidor d’esports, 
tornem als preus que hi havia al 2023. No és el que ens agradaria però en definitiva la situació a les piscines 
d’estiu serà la que serà i no ens alegrarem pas del contrari. 
 

 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Majoria absoluta dels assistents. 
A favor: 
JUNTS xSVC CM (7) 
Abstenció 
ERC-AM (2) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
 
3.2.- Exp. X2024000468 

DONAR PER ASSABENTAT AL PLE DELS INFORMES DE MOROSITAT DEL 4 RT TRIMESTRE 

DE 2023, D'ACORD AMB LA LLEI 15/2010, PER LA QUE S'ESTABLEIXEN MESURES DE 

LLUITA CONTRA LA MOROSITAT EN LES OPERACIONS COMERCIALS 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 
Considerant que la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de 
desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions 
comercials, i determina l'obligatorietat de les corporacions locals d'elaborar i remetre, en tot cas, als 
òrgans competents del Ministeri d’Hisenda i, en el seu respectiu àmbit territorial, als de les 
comunitats autònomes que, d'acord amb els seus Estatuts d'Autonomia, tinguin atribuïda la tutela 
financera de les entitats locals, un informe sobre el compliment dels terminis previstos legalment 
per al pagament de les obligacions de cada entitat. 
 
Considerant que l’article 4 de l’esmentada Llei 15/2010 estableix l’obligació pels Tresorers o, en el 
seu defecte, els Interventors de les Corporacions locals d’elaborar trimestralment un informe sobre 
el compliment dels terminis previstos legalment per al pagament de les obligacions de l’Entitat local, 
que ha d’incloure necessàriament el nombre i quantia global de les obligacions pendents en les que 
s’estigui incomplint el termini. 
 
Considerant que l'informe trimestral contemplarà la següent informació: 
 
a) Pagaments realitzats en el trimestre 
b) Interessos de demora pagats en el trimestre 
c) Factures o documents justificatius pendents de pagament al final del trimestre 
d) Detall del període mitjà de pagament global a proveïdors i del període mitjà de pagament 
mensual i acumulat a proveïdors. 
 
Considerant l’informe conjunt presentat per la Tresoreria i la Intervenció municipals. 
 

FONAMENTS DE DRET 
 

Considerant l’article 4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de 
desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions 
comercials 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Considerant que l’òrgan competent, per l’aprovació dels present acords, és el Ple de l’Ajuntament, 
en virtut d’allò que disposa l’article 52.2 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova 
el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i l’article 22.2 de la Llei 7/1985, de 
2 d’abril, reguladora de les bases del règim local. 
 
Per tot això que, 
 

S’ACORDA 
 

Primer.- DONAR-SE PER ASSABENTAT de la informació subministrada per la Intervenció de 
l’Ajuntament al Ministerio de Hacienda i a tutela financera de la Generalitat de Catalunya, 
corresponent al 3er trimestre de l’exercici 2023, d’acord amb les obligacions contemplades en la 
Llei 15/2010 
 
 
INFORME 4RT TRIMESTRE 2023 
 

 
 
El termini mitjà de pagament de les factures abonades en el quart trimestre del 2023 ha estat de 
57,56 dies. 
 
Segon.- DONAR-SE PER ASSABENTAT de l’informe conjunt emès per la Tresoreria i Intervenció 
de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet referent als terminis de pagament de les factures 
registrades en l’Ajuntament del tercer trimestre de 2023, d’acord amb el previst en la Llei 15/2010 
de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre 
 

No és susceptible de votació 
 
3.3.- X2024000996 

DONAR PER ASSABENTAT AL PLE DE LES OBLIGACIONS TRIMESTRALS DE 

SUBMINISTRAMENT D’INFORMACIÓ DE LES ENTITATS LOCALS DEL 4RT  TRIMESTRE DE 

L’EXERCICI 2023 D’ACORD AMB L’ORDRE HAP/2105/2012. 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 
Considerant l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la que es desenvolupen les obligacions de 
subministrament d’informació previstes en  la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat Financera. 
 

Nombre Import % 

316  738.837.54 67,03 

549  363.413,08 32,97 

865  1.102.250,6 100 

86    76.419,52 

Pagaments realitzats durant el trimestre dins  

del termini legal 

Resta de pagaments 

Pagaments totals durant el trimestre 

Obligacions pendents en les quals s'estigui  

incomplint el termini legal a la data de  

tancament del trimestre natural 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Considerant que l’article 16 de l’esmentada Llei Orgànica 2/2012 estableix l’obligació trimestral de 
subministrament d’informació per les Entitats Locals, que s’haurà d’efectuar per mitjans electrònics 
a través del sistema que el Ministerio de Hacienda ha habilitat a tal efecte. 
 
Considerant que l’article 4.1.b de l’esmentada Llei Orgànica 2/2012 estableix que la Intervenció, o 
l’òrgan que exerceixi les funcions de la Corporació, haurà de comunicar al Ministerio de Hacienda 
la informació referent al 1r trimestre de 2023 següent: 
 
Si l’Entitat està sotmesa a Pressupost Limitatiu/ Comptabilitat Pública 
 

 Actualització del pressupost en execució per a l’exercici 2023, o en el seu cas, del prorrogat 
fins l’aprovació del pressupost i detall de l’execució al final del trimestre vençut. 

 Situació del romanent de tresoreria. 

 Calendari i pressupost de tresoreria. 

 Dades d’execució de dotació de plantilles i efectius (informació requerida per aplicació del 
disposat en l’article 16.9 de l’Ordre) 

 Informació que permeti relacionar el saldo resultant d’ingressos i despeses amb la capacitat 
o necessitat de finançament, d’acord amb el Sistema Europeu de Comptes (SEC) 

 
FONAMENTS DE DRET 

 
Considerant l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la que es desenvolupen les obligacions de 
subministrament d’informació previstes en  la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat Financera. 
 
Considerant l’art. 123 de la Llei 7/85 de Bases de Règim Local, sobre les atribucions competència 
de l’Ajuntament Ple. 
 
Per tot això que, 
 

S’ACORDA 
 

Primer.- DONAR-SE PER ASSABENTAT de la informació subministrada per la Intervenció de 
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet al Ministerio de Hacienda, corresponent al 4rt trimestre de 
l’exercici 2023, d’acord amb les obligacions contemplades en la Ordre HAP/2105/2012, d’1 
d’octubre. prevista en  la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera  
 
Segon.- DONAR-SE PER ASSABENTAT de la informació incorporada per la Intervenció 
municipal. 
 

No és susceptible de votació. 
 
 
4.- DONAR COMPTE DECRETS (Enllaç Portal Transparència) 
Tot seguit es dóna compte dels decrets, donant-se els assistents per assabentats. 
DEL 26/01/2024 (2024LLDC000085) FINS EL 22/02/2024 (2024LLDC000185) 
 
 
5.- MOCIONS 

La moció que s’ha presentat per aquesta sessió es troba a l’apartat de temes sobrevinguts (Punt 
6.3.) 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
https://www.seu-e.cat/ca/web/santvicencdecastellet/govern-obert-i-transparencia/accio-de-govern-i-normativa/accio-de-govern-i-grups-politics/resolucions-i-decrets
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6.- TEMES SOBREVINGUTS 

 

 

 

Es vota a favor de la inclusió del punt 6.1. a l’ordre del dia per Unanimitat dels assistents 

6.1.- REGIDORIA DE CULTURA. 
Exp. X2022001788 
APROVACIÓ DEL PROJECTE BÀSIC I EXECUTIU PER LA CONSOLIDACIÓ, ACCESSIBILITAT 
I SEGURETAT DELS EDIFICIS I ACCESSOS DEL TURÓ DE CASTELLET  

 
Obres 2/2024 
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 

1. El  decret d’Alcaldia número 1.408 de data 8 de novembre de 2023 es va  adjudicar a la 
societat EDDAB Arquitectura SLP el contracte menor de serveis per a la revisió del projecte 
de consolidació, accessibilitat i seguretat dels edificis i accessos del turó de Castellet. 
 

2. En data 13 de febrer de 2024 amb registre d’entrada E2024001731 la societat EDDAB 
ARQUITECTURA SLP. amb CIF B65622458 aporta el projecte de consolidació, 
accessibilitat i seguretat dels edificis i accessos del turó de Castellet,  d’aquesta localitat.  
 

3. L’objecte del present projecte executiu es la definició dels treballs necessaris per la 
consolidació, accessibilitat i seguretat dels edificis i accessos del turo de Castellet. Els 
esmentats treballs es divideixen en diferents àmbits, donat que no tenen relació directa 
entre ells, i que han quedat definits com segueix: 
 

- Àmbit 1: Accés est. 
- Àmbit 2: Façanes sud i est. 
- Àmbit 3: Escala d’accés a la Torre. 
- Àmbit 4: Elevador interior a la casa de l’ermita. 
- Àmbit 5: Mur per estabilització de terres a façana nord de l’ermita. 

 
4. La arquitecta M P L membre de l’Il.lustre Col.legi d’Arquitectes de Catalunya amb núm. 

26753/8 emet en data 23 de febrer de 2024 informe per determinar la conformitat del susdit 
projecte i en la seva part conclusiva estableix: 
 
“Per tot el que s’ha exposat, informo que pel que fa al Projecte basic i executiu per la consolidació, 
accessibilitat i seguretat dels edificis i accessos del Turo de Castellet a Sant Vicenç de Castellet 
aquest té en compte les disposicions generals de caràcter legal o reglamentari i la normativa tècnica 
que li és d’aplicació. 
 
Es pot afirmar que l’obra prevista compleix la funció per a la qual ha estat projectada. S’emet 
informe favorable de l’esmentat projecte. S’informa però, que serà preceptiva la sol·licitud 
d’autorització d’obres per part del Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya, per el que 
es determina a l’article 34 de la Llei de Patrimoni Cultural Català i al Pre-Catàleg del PGOU de Sant 
Vicenç de Castellet, abans de procedir a l’aprovació definitiva del projecte. Tot el que s’informa a 
aquest Ajuntament, perquè procedeixi segons el seu superior criteri.” 

 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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5. Els serveis tècnics municipals en data 23 de febrer de 2024 han emès informe favorable per 
a determinar la conformitat del “Projecte basic i executiu per la consolidació, accessibilitat i 

seguretat dels edificis i accessos del Turo de Castellet a Sant Vicenç de Castellet” que en la seva 
part conclusiva estableix: 

 
I. “ Atès que es disposa d’un informe redactat i signat per arquitecta externa, MPL, signat com arquitecte 

membre de l’Il·lustre Col·legi d’Arquitectes de Catalunya amb núm. 26753/8 de data 23 de febrer de 
2024, informe emès a petició de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet, i segons els qual es conclou:  
“ Per tot el que s’ha exposat, informo que pel que fa al Projecte bàsic i executiu per la consolidació, 
accessibilitat i seguretat dels edificis i accessos del Turo de Castellet a Sant Vicenç de Castellet aquest 
té en compte les disposicions generals de caràcter legal o reglamentari i la normativa tècnica que li és 
d’aplicació.  
 
Es pot afirmar que l’obra prevista compleix la funció per la qual ha estat projectada.  
 
S’emet informe favorable de l’esmentat projecte.  
 
S’informa però, que serà preceptiva la sol·licitud d’autorització d’obres per part del Departament de 
Cultura de la Generalitat de Catalunya, per el que es determina a l’article 34 de la Llei de Patrimoni 
Cultural Català i al Pre-Catàleg del PGOU de Sant Vicenç de Castellet, abans de procedir a l’aprovació 
definitiva del projecte” 
  

II. Atès a tot el que s’ha exposat en el present informe, i atès l’informe emès per l’arquitecta externa, al 
qual ens subscrivim i donem conformitat en tots els seu punts,  es proposa informar 
FAVORABLEMENT d’acord amb tot l’exposat anteriorment.  

 
III. Tal i com s’informa en les conclusions emeses per part de l’arquitecta externa, serà preceptiva la 

sol·licitud d’autorització d’obres per part del Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya, a 
tenor d’allò establert per l’article 34 de la Llei de Patrimoni Cultural Català i el Pre-Catàleg del PGOU de 
Sant Vicenç de Castellet, atès que les actuacions a realitzar afecten al conjunt monumental de 

Castellet, declarat com a Bé Cultural d’Interès Nacional (BCIN). “ 
 

 
FONAMENTS DE DRET 

 
D’acord amb el que estableix l'article 37 del Decret 179/1995 pel qual s'aprova el Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya en relació a la tramitació dels projectes d' 
obra ordinària, segons estableix l’article  234.2 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya,  s’haurà d’ajustar al 
procediment següent: 
 
a) Acord d’aprovació inicial. 
b) Informació pública i notificació individual, si s’escau. 
c) Aprovació definitiva. 
 
Pel que fa a la informació pública del projecte és de trenta dies com a mínim, durant els quals es 
pot examinar i formular-hi les al·legacions pertinents. Simultàniament, s’ha de sotmetre a informe o 
autorització d’altres administracions, només quan així ho exigeixi la legislació sectorial, segons el 
tipus d’obra de què es tracti, i s’ha de notificar individualment a les persones directament afectades 
que figurin en la relació a què es refereix l’article 31 d’aquest Reglament. Els plànols i documents 
sotmesos al tràmit d’informació pública són diligenciats pel secretari de la corporació, i hi ha de 
constar que han estat aprovats inicialment per aquesta.. El termini per a l’aprovació definitiva del 
projecte és de sis mesos a comptar de l’aprovació inicial. La manca de resolució dins aquest termini 
comporta la caducitat del procediment i l’arxiu de les actuacions dins els trenta dies següents a 
l’acabament d’aquell. 
 
Considerant el que estableix la normativa vigent sobre aquesta matèria i d’acord amb allò establert 
en l’art. 21 de la Llei 7/85 de Bases de Règim Local. 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Considerant que la competència per l’aprovació dels presents acords, es competència del Ple de 
l’Ajuntament, per a la falta de consignació pressupostària suficient i adequada, i  en virtut del que 
estableixen els l’article 22, apartat ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de 
règim local, modificada per la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de 
l’administració local, en concordança amb l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril,, 
apartat o), pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya.    
 
Per tot això que,  

 
S’ACORDA 

 
PRIMER.- APROVAR INICIALMENT  el projecte bàsic i executiu per la consolidació, accessibilitat i 
seguretat dels edificis i accessos del turó de Castellet, que es composa de memòria, estudi de 
seguretat i salut, control de qualitat,  plecs de condicions, pressupost i plànols, , valorat amb un 
pressupost d’execució material (PEM) de 166.935,91€, que correspon a un pressupost d’execució 
per contracte (PEC) de 198.653,73 €, que un cop aplicat l’IVA actual (21%), ascendeix a un total de 
dos – cents quaranta mil tres – cents setanta – un euros amb un cèntims (240.371,01€) redactat 
per EDDAB Arquitectura SLP, amb l’informe favorable dels serveis tècnics municipals i de la 
Arquitecta    col·legiada COAC   26753/8     de data 23 de febrer de 2024. 
 
SEGON.- DONAR al projecte aprovat inicialment el tràmit preceptiu d’exposició  al públic un termini 
de trenta dies, de conformitat amb el  que estableixen els articles 37 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens  Locals, i l’article 235.2, del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, en cas que es presentin 
al·legacions aquestes hauran de ser resoltes de manera expressa, si no se’n formulen es procedirà 
a l’aprovació definitiva del projecte. 
 
TERCER.- PUBLICAR el corresponent anunci al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya i al tauler anuncis municipal,  als efectes adients. 
 
QUART.- SOL.LICITAR informe preceptiu al Departament de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya, a tenor d’allò establert per l’article 34 de la Llei de Patrimoni Cultural Català i el Pre-
Catàleg del PGOU de Sant Vicenç de Castellet, atès que les actuacions a realitzar afecten al 
conjunt monumental de Castellet, declarat com a Bé Cultural d’Interès Nacional (BCIN).  
 
CINQUÈ .-  NOTIFICAR de forma reglamentària, de conformitat amb els articles 40 i següents de la 
Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques.  
 
SISÈ.- FACULTAR al  senyor Alcalde- President o persona que legalment el substitueixi en 
l’exercici del càrrec, per de dur a terme l’efectivitat  dels precedents acords.  
 

Té la paraula la regidora de Cultura: 

Sra. Carme Jiménez: 
“Bon vespre a tothom.  
Gràcies Alcalde. 
 
Passem a aprovació plenària el Projecte d’Accessibilitat a Castellet. És un projecte executiu: és la definició 
dels treballs necessaris per la consolidació, accessibilitat  i seguretat dels edificis i accessos del Turó de 
Castellet. Els esmentat treballs es divideixen en diferents àmbits donat que no tenen relació directa entre 
ells i que han quedat definits com segueix: 
 

 Accés est,  

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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 Façana sud i est,  

 Escala d’accés a la Torre,  

 Elevador interior a la Casa de l’Ermità,  

 i mur per l’estabilització de les terres a la façana nord de l’Ermita. 
 
Si parlem de l’accés est,  aquest accés al conjunt del Castellet es va veure afectat pel temporal Glòria, que va 
afectar els murs de pedra que servien de coronació i barana a la cota del pati i part de les quals, van 
col·lapsar caient sobre l’escala existent. 
Per aquest motiu, s’ha considerat la reconstrucció dels murs de pedra amb la recuperació de les pedres que 
en formaven part originalment. 
 
Alhora, s’ha considerat la formació d’un passamà al costat est de les escales per protegir i assegurar la 
circulació de les persones. 
 
Finalment, i a causa de la necessitat de modificar l’escomesa elèctrica, s’ha considerat la reformulació de la 
porta d’accés per allotjar un armari elèctric que ha d’acollir la CPG i el comptador. La nova porta disposarà 
d’una automatització per a l’obertura i tancament  remot i per sistema wifi un cop se’n disposi de connexió. 
 
També s’ha considerat com a element d’aquest àmbit, la barana que ha de servir de protecció del desnivell 
entre les escales d’accés a l’ermita i el jaciment arqueològic ubicat al nord del conjunt. 
 
En vista de l’estat del camí forestal que porta a aquest accés, s’ha considerat la seva recuperació i el seu 
manteniment. 
 
Pel que fa a la façana sud: Aquesta àmbit d’actuació únicament considera la col·locació d’uns porticons per la 
protecció de les portes i finestres de la planta baixa. Aquesta actuació es considera una mesura de seguretat  
per evitar que aquestes obertures siguin malmeses i/o puguin patir desperfectes. 
El projecte proposa porticons d’una única fulla, de fusta del país tractada, que permetrà la protecció de les 
obertures i una integració en la imatge del conjunt. 
 
Referent a l’escala d’accés a la Torre:  Com el seu nom indica, aquesta actuació contempla la formació de 
l’escala que ha de permetre l’accés a la torre. Aquesta escala queda separada de les escales de pedra 
originals, respectant la seva geometria i fent possible la seva observació a través de la relliga. 
L’elecció de la relliga com a element de suport, s’ha realitzat per seguir amb la imatge que ja es troba 
definida a l’interior de la torre i per deixar veure els graons de pedra existents i que servien en el seu origen 
d’accés a la mateixa. 
 
En aquesta actuació, també s’ha considerat adient modificar la porta existent per dotar-la d’un sistema 
d’automatització per a l’obertura i el tancament en remot i per sistema wifi un cop se’n disposi de connexió. 
 
Elevador interior a la casa de l’ermità. 
Instal·lació d’un elevador interior de l’edificació. Aquest equipament ha d’assegurar l’accessibilitat de les tres 
plantes de l’edifici conegut com a casa de l’ermità. L’elevador es realitzarà amb una estructura pròpia ,no 
solidària de la estructura de la resta de l’edifici. 
L’elevador és de tipus elèctric sense cambra de maquinària, amb sistema de tracció sense reductor i 
corba  d’acceleració i desacceleració progressiva. Tindrà capacitat per a 5 Persones. 
 
Murs per l’estabilització de les terres de la façana nord de  l’Ermita. 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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A causa de la diferència de cota a la façana nord de l’ermita, s’ha generat un desnivell amb una pendent 
significativa. Aquest talús presenta despreniments a causa de les pluges i els efectes meteorològics i es 
considera necessari realitzar una intervenció per a la seva consolidació. 
Amb aquesta finalitat, s’ha proposat la seva consolidació mitjançant una manta que quedarà coberta de 
vegetació un cop finalitzada l’actuació amb estaques, hidrosembra i plantació d’entapissats. 
 
Addicionalment, s’ha considerat adient reconstruir un pas entre l’edifici i la tanca de malla de simple torsió, 
que ha quedat afectat per l’erosió de les aigües pluvials.  
 
A tal efecte, es proposa fer un drenatge de la part superior i la seva canalització fins al final de l’espai que 
dona accés a aquest àmbit, coincidint amb el gir del camí d’entrada. 
 
El pressupost d’aquesta obra es de 240.371,01€ IVA inclòs amb un termini d’execució de 3 mesos.” 
  
El Sr. Alcalde demana si hi ha comentaris: 
Sr. Jordi Bacardit (SV sV): 
“Si, bona nit a tothom. 
Nosaltres votarem a favor, dir-vos que per fi esperem que el projecte sigui  una realitat. Això ho va 
començar, si no recordo malament, la Sílvia Vila, quan era Regidora de l’Ajuntament. Va ficar-hi tota la 
il·lusió del món, per tant estic content, que també per ella, pel que va treballar doncs es faci aquests 
projecte i sigui una realitat per tots els santvicentins i santvicentines. Gràcies.” 
 
Sr. Jordi Palma (ERC): 
“Be, bon vespre de nou a tothom. 
És un projecte que ja va es iniciar. En la definició de la licitació al mandat anterior després d’executar també 
les obres dels tres edificis del conjunt monumental. I per tant considerem que és el pas natural a seguir i 
votarem a favor. 
 
To i això fer constar l’advertiment de Intervenció que no hi ha el crèdit necessari i suficient per poder 
executar ni aquest projecte, ni el que tractarem al punt següent d’aquest Ple, que son les graderies del Camp 
de Futbol.  
 
I també aprofitar que som coneixedors de que ja ha sortit el Pla General de Inversions de la Diputació de 
Barcelona.  
Els demanem si ens poden concretar l’import li correspon a Sant Vicenç d’aquest PGI així tenint en compte 
els imports d’aquests projectes i que ha dia d’avui, com manifesta la  intervenció, no disposen del diners per 
poder-los tirar endavant. Quina priorització farà l’ equip de govern i si recorrerà a l’endeutament per poder-
los finançar. 
Gràcies.  ” 
 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
“Si del Pla General de Inversions li pertoquen a Sant Vicenç de Castellet 802.000,00€. El 20% son 141.000,  
seran per actuacions fins el 31/12/2024, i la resta, el 80% per actuacions fins el 31/12/2028. 
 
En tot cas el que fa a l’informe de Intervenció és lògic perquè segur que fer una modificació d’aquest 
projecte, per tan els crèdits era impossible  saber-los amb certesa. I un cop els sabem amb certesa el que 
farem serà consignar-ho pressupostàriament el que serà necessari per procedir a la licitació.” 
 
 
Sra. Carme Jiménez (JUNTS): 
“D’aquest projecte tenim 178.000 que es van demanar a un PGI, es posaran els diners que faltin.” 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
“Ja arrossegàvem 178, com que no sabem per la modificació que s’ha hagut de fer en el projecte, la 
quantitat que s’havia de incorporar. Un cop sabut el que farem és incorporar-ho a la modificació i posar-ho 
al pressupost.” 
   
 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Unanimitat dels assistents. 
A favor:  
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (2) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
 
Es vota a favor la inclusió del punt 6.2. a l’ordre del dia per Unanimitat dels assistents 

 

6.2.- REGIDORIA D’ESPORTS 

Exp. X2023004424 
APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE BASIC I EXECUTIU COBRIMENT DE LA GRADERIA 
DEL CAMP DE FUTBOL MUNICIPAL DE SANT VICENÇ DE CASTELLET   
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
1. En data 21 de novembre de 2022 per decret d’alcaldia número 1.364 es va adjudicar la 

redacció del projecte de construcció d’una tribuna per a les grades del camp de futbol 
municipal al Sr. X G P número col.legiat COAC 43.890-1. 
 

2. En data 29 de juny de 2023 amb Registre d’Entrada número E2023008646 i en data 16 de 
febrer de 2024 amb RE E2024002011 el Sr. X G P número col.legiat COAC 43.890-1 fa 
entrega del projecte contractat amb número de VISAT 2024800103.  
 

3. El projecte té per objecte la construcció d’aquesta marquesina, mitjançant 5 encavallades 
metàl·liques en voladiu, suportades per cinc pilars també metàl·lics, i situats a la part posterior 
del volum edificat que conté actualment la graderia. La proposta acaba aconseguint un element 
singular que acaba recollint els colors de l’equip de futbol local, el FC Sant Vicenç de Castellet, 
que són el blau i el grana. 
 

4. La arquitecta M P L membre de l’Il.lustre Col.legi d’Arquitectes de Catalunya amb núm. 
26753/8 emet en data 23 de febrer de 2024 informe per determinar la conformitat del susdit 
projecte i en la seva part conclusiva estableix: 

 
“Per tot el que s’ha exposat, informo que pel que fa al Projecte bàsic i executiu de cobriment de la 
graderia del camp de futbol municipal de Sant Vicenç de Castellet, aquest té en compte les 
disposicions generals de caràcter legal o reglamentari i la normativa tècnica que li és d’aplicació. 
Es pot afirmar que l’obra prevista compleix la funció per a la qual ha estat projectada. S’emet informe 
favorable de l’esmentat projecte. 
Tot el que s’informa a aquest Ajuntament, perquè procedeixi segons el seu superior criteri.” 

 

5. Els serveis tècnics municipals en data 23 de febrer de 2024 han emès informe favorable per a 
determinar la conformitat del “Projecte executiu de construcció d’una tribuna per a les grades 
del camp de futbol municipal” que en la seva part conclusiva estableix: 

 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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IV. “Atès que es disposa d’un informe redactat i signat per arquitecta externa, MPL, signat com arquitecte membre 

de l’Il·lustre Col·legi d’Arquitectes de Catalunya amb núm. 26753/8 de data 23 de febrer de 2024, informe 
emès a petició de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet, i segons els qual es conclou:  

 
“ Per tot el que s’ha exposat, informo que pel que fa al Projecte bàsic i executiu de cobriment de la graderia del 

camp de futbol municipal de Sant Vicenç de Castellet, aquest té en compte les disposicions general de 
caràcter legal o reglamentari i la normativa tècnica que li és d’aplicació.  

 
S’emet informe favorable de l’esmentat projecte.” 

  
V. Atès a tot el que s’ha exposat en el present informe, i atès l’informe emès per l’arquitecta externa, al qual ens 

subscrivim i donem conformitat en tots els seu punts,  es proposa informar FAVORABLEMENT d’acord amb 

tot l’exposat anteriorment.”  

 
 

FONAMENTS DE DRET 
 
D’acord amb el que estableix l'article 37 del Decret 179/1995 pel qual s'aprova el Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya en relació a la tramitació dels projectes d' 
obra ordinària, segons estableix l’article  234.2 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya,  s’haurà d’ajustar al 
procediment següent: 
 
a) Acord d’aprovació inicial. 

b) Informació pública i notificació individual, si s’escau. 

c) Aprovació definitiva. 

 
Pel que fa a la informació pública del projecte és de trenta dies com a mínim, durant els quals es 
pot examinar i formular-hi les al·legacions pertinents. Simultàniament, s’ha de sotmetre a informe o 
autorització d’altres administracions, només quan així ho exigeixi la legislació sectorial, segons el 
tipus d’obra de què es tracti, i s’ha de notificar individualment a les persones directament afectades 
que figurin en la relació a què es refereix l’article 31 d’aquest Reglament. Els plànols i documents 
sotmesos al tràmit d’informació pública són diligenciats pel secretari de la corporació, i hi ha de 
constar que han estat aprovats inicialment per aquesta. El termini per a l’aprovació definitiva del 
projecte és de sis mesos a comptar de l’aprovació inicial. La manca de resolució dins aquest termini 
comporta la caducitat del procediment i l’arxiu de les actuacions dins els trenta dies següents a 
l’acabament d’aquell. 
 
Considerant el que estableix la normativa vigent sobre aquesta matèria i d’acord amb allò establert 
en l’art. 21 de la Llei 7/85 de Bases de Règim Local. 

Considerant que la competència per l’aprovació dels presents acords, es competència del Ple de 
l’Ajuntament, per a la falta de consignació pressupostària suficient i adequada, i  en virtut del que 
estableixen els l’article 22, apartat ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de 
règim local, modificada per la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de 
l’administració local, en concordança amb l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril,, 
apartat o), pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya.    

Per tot això que,  
 

S’ACORDA: 
 
PRIMER.- APROVAR INICIALMENT  el “Projecte bàsic i executiu de cobriment de la graderia del 
camp de futbol municipal de Sant Vicenç de Castellet, amb número de VISAT 2024800103 al terme 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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municipal de Sant Vicenç de Castellet, situat a la comarca del Bages, a la província de Barcelona, 
que es composa de memòria, estudi de seguretat i salut, control de qualitat,  plecs de condicions, 
pressupost i plànols, , valorat amb un pressupost d’execució material (PEM) de 263.906,04€ €, que 
correspon a un pressupost d’execució per contracte (PEC) de 314.048,19 €, que un cop aplicat 
l’IVA actual (21%), ascendeix a un total de tres – cents setanta- nou mil nou – cents noranta – vuit 
euros amb trenta – un cèntims (379.998,31€) redactat per Sr. XGP número col.legiat COAC 
43.890-1. amb l’informe favorable dels serveis tècnics municipals i de la Arquitecta  col.legiada 
COAC   26753/8     de data 23 de febrer de 2024. 
  
SEGON.- DONAR al projecte aprovat inicialment el tràmit preceptiu d’exposició  al públic un termini 
de trenta dies, de conformitat amb el  que estableixen els articles 37 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens  Locals, i l’article 235.2, del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, en cas que es presentin 
al·legacions aquestes hauran de ser resoltes de manera expressa, si no se’n formulen es procedirà 
a l’aprovació definitiva del projecte. 
 
TERCER.- PUBLICAR el corresponent anunci al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya i al tauler anuncis municipal,  als efectes adients. 
 
QUART.-  NOTIFICAR de forma reglamentària, de conformitat amb els articles 40 i següents de la 
Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques.  
 

CINQUÈ.- FACULTAR al  senyor Alcalde- President o persona que legalment el substitueixi en 
l’exercici del càrrec, per de dur a terme l’efectivitat  dels precedents acords 

 

Té la paraula el Regidor d’Esports: 

Sr. Antoni Calveras (JUNTS): 
“Bon vespre a tothom. 
Gràcies Alcalde. 
 
Portem avui al Ple l’aprovació  inicial del Projecte d’executiu de cobriment del Camp de Futbol de Sant 
Vicenç de Castellet. En data 29 de juny de 2023 i posteriorment  en data 16 de febrer del 2024 l’arquitecte 
Sr. Xavier Gelonch i Pifarré, va fer aquest projecte a l’Ajuntament. 
 
Aquest projecte té per objecte la construcció d’aquesta marquesina mitjançant 5  encavallades metàl·liques 
amb voladiu, suportades per cinc pilars de 7,60 metres d’alçada (metàl·lics també ) i situats a la part 
posterior del bloc edificat que conté actualment la graderia. La proposta acaba aconseguint un element 
singular que acaba recollint els colors de l’equip de futbol local: El club de futbol Sant Vicenç 2018, que són 
blau i grana.  
Posteriorment l’arquitecta  Mònica Poza, en  data de 23 de febrer, fa un informe favorable d’aquest projecte 
que en la seva part conclusiva ens diu: 
 

“Per tot el que s’ha exposat, informo pel que fa al projecte bàsic i executiu de cobriment de la graderia 
del Camp de Futbol Municipal de Sant Vicenç de Castellet, aquest té en compte les disposicions 
generals de caràcter legal o reglamentari i la normativa tècnica vigent. 
Es pot afirmar que l’obra prevista compleix la funció per a la qual ha estat projectada i s’emet informe 
favorable.” 

 
Tan mateix i posteriorment els tècnics municipals fan un informe similar favorable a aquest projecte. 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Per tant, elevem avui al Ple aquest projecte  per tenir-lo previst i tenir-lo conxavinat  per si en algun moment 
tenim finançament per poder executar-lo. 
Gràcies.” 
 
Sr. Jordi Palma (ERC): 
“Gràcies Alcalde. 
Votarem a favor d’aquest projecte perquè de fet ja ens vam interessar en l’anterior mandat donat la 
problemàtica que tenen els usuaris i el públic del Camp de Futbol.  
 
Vam començar a resoldre la problemàtica posant una estructura al costat del bar, però ja era evident que és  
insuficient i per això vam plantejar aquest projecte . De fet la licitació i la redacció la vam tirar endavant 
nosaltres. 
 
Tot i que creiem que hi ha projectes que estan més avançats com el de la piscina coberta i  que també s’ha 
de tenir en compte les necessitats d’altres activitats esportives com l’hoquei o d’altres als quals s’hauria de 
dedicar també esforços i recursos. 
 
Haver de realitzar aquest projecte fa palès allò que Esquerra ja va dir en el seu moment, i és que aquest 
camp de futbol es va fer de pressa i malament. Ens ho vam trobar a inicis del mandat anterior que vam tenir 
molts problemes per legalitzar-lo i recepcionar l’obra que va fer, ja ha inicis del mandat que ens haguéssim 
de gastar 150 mil euros de més. 
 
Tot i així, com els deia, votarem a favor ja que els usuaris i el públic no tenen cap  culpa de lo malament que 
es va gestionar aquest projecte. 
Gràcies.” 
 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
“En tot cas passem i tirem endavant això que hem posat en el Pla d’Actuació Municipal. Tots i cadascun dels 
projectes que estan dins d’aquest PAM, dins d’aquesta legislatura (com també ho serà el projecte del 
complex esportiu, la piscina coberta i el gimnàs municipal), tot segueix en aquest cas el seu tràmit i d’altres, 
com deia, que estan pendents de que es puguin anar executant durant aquesta legislatura. 
   
El camp de Futbol, estarem d’acord tots, que és un camp de futbol molt més digne del que teníem i es va fer 
en un termini de pràcticament d’una legislatura. I com tota gran obra evidentment al final passen coses com 
han passat en totes, i passaran absolutament  a totes les grans obres perquè sempre hi ha molts matisos i 
difícils que es compleixin escrupolosament amb el termini adequat i en el moment adequat.” 
  

 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Unanimitat dels assistents. 
A favor:  
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (2) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 

 
 
Es vota a favor la inclusió del punt 6.3. a l’ordre del dia per Unanimitat dels assistents 

 
6.3.- MOCIÓ 
Exp. X2024001066 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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MOCIÓ DE SUPORT A LA PAGESIA CATALANA PRESENTADA PER JUNTS, ERC I PSC 
 
Atès que la pagesia és un sector estratègic per a Catalunya, tant per la seva funció essencial en el 
proveïment d'aliments com per la seva funció social i mediambiental en la gestió i custodia del 
territori. 
 
Atès que el model familiar de pagesia, de petites i mitjanes explotacions arrelades al territori, és un 
model que cal preservar amb la priorització de polítiques públiques que contribueixin a dignificar-lo 
socialment i a fer-lo sostenible ambientalment i rendible econòmicament. 
 
Atès que els greuges que ha d'afrontar la pagesia relacionats amb la volatilitat i desequilibris dels 
mercats globalitzats, la pressió asfixiant dels grups d'intermediaris i de l'agroindústria transnacional, 
l'excés de burocràcia administrativa, les conseqüències del canvi climàtic manifestades amb 
fenòmens meteorològics extrems cada vegada més freqüents, o esdeveniments geopolítics com la 
invasió russa d'Ucraïna es tradueixen en augments de costos impossible de traslladar a la cadena 
de valor dels productes agroramaders, i comporta la pèrdua de competitivitat de les seves 
explotacions fins al punt de posar en risc la viabilitat i continuïtat la seva activitat. 
 
Per tot això, es proposa que l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet insti el Govern de la 
Generalitat a: 
 
1. Treballar en el marc de la Taula Agrària i presentar les següents mesures de caràcter urgent per 
compensar, a curt termini, els greuges que pateix la pagesia: 

a) Seguir augmentant la partida pressupostària d'acord amb les necessitats i la importància del 
sector agroalimentari català, i iniciar una campanya de comunicació per prestigiar la pagesia 
i fomentar el consum de productes locals i de proximitat. 
 

b) Implementar un nou sistema per agilitzar el cobrament dels ajuts, i estudiar la fórmula 
jurídica més adequada amb l'objectiu de poder anticipar-ne el pagament. 
 

c) Publicar i donar compliment al calendari de pagaments dels ajuts que permeti al sector fer 
una previsió i aporti seguretat i estabilitat a les explotacions. 
 

d) Estudiar la creació d'un fons agrari que actuï com a renda bàsica agrària, amb especial 
priorització envers les petites i mitjanes explotacions agroramaderes, que permeti avançar 
en la transformació del sector agrari cap a la sostenibilitat econòmica, social i ambiental, i 
amb l'objectiu d'assegurar-ne la viabilitat i fomentar el relleu generacional. 
 

e) Augmentar les inversions estructurals relacionades amb la transformació agroalimentari 
català, com la creació i reforç d'estructures de comercialització per afavorir la venda directa 
o de circuits curts, la millora de l'eficiència del regadiu per assegurar les collites, la 
reconversió de cultius per promoure la sobirania alimentària i l'adaptació al canvi climàtic, 
l'adaptació als nous requeriments normatius, la facilitació del relleu generacional, o el 
foment de projectes liderats per dones. 
 

f) Habilitar una finestreta única per a tots els tràmits que possibiliti la simplificació i 
racionalització administrativa. 
 

g) Impulsar una Xarxa Pública de Gestió i Acompanyament Agrària de caràcter comarcal i que 
faciliti un servei d'acompanyament integral pròxim, àgil i transparent. 
 

h) Revisar les restriccions previstes per a les diferents fases al Pla Especial de Sequera amb 
l'objectiu de prioritzar les activitats econòmiques essencials com la pagesia d'una banda i, 
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de l'altra i al mateix temps, singularitzar aquestes restriccions per assegurar de manera 
preferent la sostenibilitat de la petita i mitjana pagesia. 

 
2. Treballar amb la participació de tots els agents, des de la producció d'aliments fins als 
consumidors i consumidores, per a la presentació d'un text consensuat de bases d'una futura Llei 
de sobirania alimentària de Catalunya que faciliti, a mitjà i llarg termini, la pervivència de la pagesia 
Catalana i possibiliti a la ciutadania determinar les polítiques alimentàries que els afecten, decidint i 
sent sobirans en relació amb la producció, la distribució i el consum d'aliments ,així com també 
sobre les condicions socioeconòmiques i ambientals que determinen aquestes relacions entre totes 
les baules de la cadena alimentària. 
 
3. Instar el Govern de l'Estat espanyol a resoldre amb la màxima urgència les mancances de la Ley 
16/2021, de 14 de diciembre, de medidas para mejorar el funcionamiento de la cadena alimentaria 
en la seva funció essencial de controlar el preu de venda dels aliments en cada etapa de la cadena 
alimentària, comportant un greu perjudici a la pagesia com a primera i imprescindible baula 
d’aquesta cadena. 
 
4. Instar el Govern de l'Estat espanyol a desenvolupar les modificacions legislatives necessàries 
per flexibilitzar les exigències comunitàries de la Unió Europea, des del punt de vista burocràtic i 
d'accés a les ajudes de la PAC, pel petit i mitjà agricultor; sent aquests actors clau per a la 
preservació de la sobirania alimentària dels nostres territoris. 
 
5. Instar el Govern de l'Estat espanyol a modificar els criteris de repartiment i distribució estatal dels 
recursos econòmics procedents de la PAC perquè es destinin en la seva majoria als petits i mitjans 
agricultors. 
 
6. Instar el Govern de l'Estat espanyol i la Unió Europea a aplicar un major control de les 
importacions, prioritzar els acords amb els països democràtics amb igualtat de condicions per a tots 
el productora i establir les clàusules mirall en el comerç amb països fora de la Unió Europea i així 
mateix a emplaçar els eurodiputats catalans a treballar per acabar amb la competència deslleial 
que afecta la pagesia catalana. 
 

Té la paraula, en  primer lloc, la portaveu de Junts de Sant Vicenç. 

Sra. Eulàlia Sardà: 
“Moltes gràcies Alcalde.  
Bona nit a tothom. 
 
Portem a aprovació la moció de suport a la pagesia catalana que ha estat consensuada i la presento 
conjuntament amb els grups d’Esquerra Republicana i el PSC.  
 
I passem a la defensa d’aquesta moció i diem que des de Junts per Catalunya fem costat a la pagesia i les 
mobilitzacions del sector. Els pagesos i les  pageses ja han explotat. Fan un crit contra les institucions 
reclamant un tracte digne i un clam a la societat per tenir el prestigi que es mereixen. 
 
Som conscients que la pagesia fa massa anys que esta patint els preus sota cost que està treballant  una 
burocràcia, una paperassa feixuga i que es permet que entrin productes de fora de la Unió Europea, pels 
quals no s’exigeix els mateixos requisits ambientals que els que elaborem aquí.  
 
Requereixen  també clares de fauna que ni es resolen ni es compensen. Tampoc els danys ja que arriben les 
restriccions per la sequera, que ha estat la gota que ha fet vesar el got en el sector de la pagesia. 
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Els pagesos necessiten preus justos i millora d’incentius fiscals, reducció de la burocràcia, els mateixos 
requisits mediambientals entre els productes d’acord a la Unió Europea i els que elaborem aquí a Catalunya, 
fer front a les plagues de fauna, ajuts davant de la sequera per garantir la supervivència dels cultius i la 
continuïtat de les explotacions agràries i ramaderes.  
Cobrar urgentment els ajuts pendents, especialment els ecorègims de LAPAC i assegurar el relleu 
generacional. 
 
Fa un any que Junts per Catalunya va proposar que es constituís la Taula agrària de la Pagesia pe treballar en 
conjunt amb el govern, els grups parlamentaris i el sector. El juny/ juliol de 2023 es va consensuar un 
document en el qual un dels punts estrella era la finestreta única perquè els pagesos no haguessin de 
presentar la seva documentació a diferents departaments de la Generalitat. Des de les hores, des de juliol de 
2023 tot i que es va dir que se’ns convocatòria a fer unes reunions de seguiment: el govern no ens va 
convocar a cap reunió de seguiment. Ha calgut que arribessin milers de tractors d’arreu de Catalunya: per la 
Diagonal, per la Meridiana, i que fessin ressò al govern perquè es tornessin a treure aquestes mesures a 
sobre la taula i en puguem continuar parlant.  
 
És per això doncs que demanem el vot a favor d’aquesta moció.” 
 
Tot seguit té la paraula el portaveu en aquesta sessió d’Esquerra Republicana: 
Sr. Jordi Palma: 
“Bon vespre de nou a tothom. 
Gràcies Alcalde. 
 
En tot cas a nosaltres ens semblaria oportú llegir com a mínim els acords de la moció, si els sembla en faré 
lectura ja que en gran part la moció que hem consensuat entre els diferents grups municipals era la base de 
la que teníem d’Esquerra Republicana excepte alguns dels seus punts que els hem negociat. Per tant si els 
sembla el primer que faria és llegir els acords: 
 
Be, després de tot els comentaris que es posen a la moció diu. 

«Per tot això, es proposa que l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet insti el Govern de la Generalitat 
a: 

 
1. Treballar en el marc de la Taula Agrària i presentar les següents mesures de caràcter urgent per 
compensar, a curt termini, els greuges que pateix la pagesia: 

Seguir augmentant la partida pressupostària d'acord amb les necessitats i la importància del sector 
agroalimentari català, i iniciar una campanya de comunicació per prestigiar la pagesia i fomentar el 
consum de productes locals i de proximitat. 
 
Implementar un nou sistema per agilitzar el cobrament dels ajuts, i estudiar la fórmula jurídica més 
adequada amb l'objectiu de poder anticipar-ne el pagament. 
 
Publicar i donar compliment al calendari de pagaments dels ajuts que permeti al sector fer una 
previsió i aporti seguretat i estabilitat a les explotacions. 
 
Estudiar la creació d'un fons agrari que actuï com a renda bàsica agrària, amb especial priorització 
envers les petites i mitjanes explotacions agroramaderes, que permeti avançar en la transformació 
del sector agrari cap a la sostenibilitat econòmica, social i ambiental, i amb l'objectiu d'assegurar-
ne la viabilitat i fomentar el relleu generacional. 
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Augmentar les inversions estructurals relacionades amb la transformació agroalimentari català, 
com la creació i reforç d'estructures de comercialització per afavorir la venda directa o de circuits 
curts, la millora de l'eficiència del regadiu per assegurar les collites, la reconversió de cultius per 
promoure la sobirania alimentària i l'adaptació al canvi climàtic, l'adaptació als nous requeriments 
normatius, la facilitació del relleu generacional, o el foment de projectes liderats per dones. 
 
Habilitar una finestreta única per a tots els tràmits que possibiliti la simplificació i racionalització 
administrativa. 
 
Impulsar una Xarxa Pública de Gestió i Acompanyament Agrària de caràcter comarcal i que faciliti 
un servei d'acompanyament integral pròxim, àgil i transparent. 
 
Revisar les restriccions previstes per a les diferents fases al Pla Especial de Sequera amb l'objectiu 
de prioritzar les activitats econòmiques essencials com la pagesia d'una banda i, de l'altra i al 
mateix temps, singularitzar aquestes restriccions per assegurar de manera preferent la 
sostenibilitat de la petita i mitjana pagesia. 

 
2. Treballar amb la participació de tots els agents, des de la producció d'aliments fins als consumidors i 
consumidores, per a la presentació d'un text consensuat de bases d'una futura Llei de sobirania 
alimentària de Catalunya que faciliti, a mitjà i llarg termini, la pervivència de la nostra pagesia i 
possibiliti a la ciutadania determinar les polítiques alimentàries que els afecten,[...]» 
 

Si voleu vaig fent un petit resum perquè és molt llarg. 
 

 «Instar el Govern de l'Estat espanyol a resoldre amb la màxima urgència les mancances de la Ley 
16/2021, de 14 de diciembre [...] 
 
Instar el Govern de l'Estat espanyol a desenvolupar les modificacions legislatives necessàries per 
flexibilitzar les exigències comunitàries de la Unió Europea, [...]» 
 
Un punt que ens sembla molt important  
 
«Instar el Govern de l'Estat espanyol a modificar els criteris de repartiment i distribució estatal dels 
recursos econòmics procedents de la PAC perquè es destinin en la seva majoria als petits i mitjans 
agricultors. 
 
I instar el Govern de l'Estat espanyol i la Unió Europea a aplicar un major control de les importacions, 
prioritzar els acords amb els països democràtics amb igualtat de condicions per a tots el productors i 
establir les clàusules mirall en el comerç amb països fora de la Unió Europea i així mateix a emplaçar 
els eurodiputats catalans a treballar per acabar amb la competència deslleial que afecta la pagesia 
catalana.» 

 
Ens semblava important llegir-la i en tot cas, ara passo ja a la defensa per part del nostre grup: 
Fer constar que aquesta moció és un clar exemple que quan hi ha voluntat política de consensuar i aprovar 
coses conjuntament s’aconsegueix.  
 
No ha passat com en anteriors ocasions com va passar amb  la moció de l’anterior Ple sobre la C-55 que no 
es va voler treballar ni consensuar; però que en tot cas, en aquest cas si i Esquerra va aportar aquest text 
com a base. Ens semblava que estava més treballat i responia molt més les demandes dels nostres pagesos 
que les propostes de Junts i de PSC.  
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Celebrem que haguem pogut acordar aquest text final que es sotmet a votació, evidentment rebaixant  un 
dels punts que proposàvem per tal de que s’aprovés amb el màxim de consens. 
 
Si que volem posar sobre la taula i sabem que els incomoda, però per Esquerra és important la coherència, i 
coherència que els demanem a la resta de grups per fer votacions al Parlament Europeu permeten que els 
comercials de fora de la Unió Europea i després volem manifestar tot el nostre suport a la pagesia que 
precisament ens està demanant ... ens està traslladant, que una de les principals problemàtiques són 
aquests acords amb tercers que els perjudiquen i que fan que les regles de joc no siguin iguals per a tothom 
restant-los competitivitat respecte  als productes que s’importen de fora. 
 
Per tant, exigim aquesta coherència i al Parlament Europeu votin en consonància al suport que manifestem a 
la nostra pagesia en aquesta moció. 
Moltes gràcies.” 
 
 
Tot seguit té la paraula la portaveu del Partit Socialista de Catalunya: 
Sra. Isabel Pérez: 
“Bona nit a tothom. 
 
Davant de les àmplies i nombroses mobilitzacions de pagesos i ramaders hem consensuat tres grups polítics 
de l’Ajuntament de Sant Vicenç una moció de suport i recolzament que avui presentem i votem. 
 
Si mirem enrere veurem el gran canvi en tots i cadascun dels municipis de la comarca i del conjunt del país 
pel que fa al nombre i densitat del sector agrari i ramader. Només cal donar una volta pel terme municipal o 
mirar el registre d’explotacions agràries-ramaderes per a constatar la reducció total de les famílies que s’hi 
dediquen. Ens ha de preocupar a tots i totes la feblesa del sector, i sobre tot les dificultats per renovar-se i 
continuar. Un país que no defensi els seus pagesos i ramaders, és un país que dependrà d’altres, i no tindrà 
ni la vigilància ni la dotació que suposa  pel país. Però més important encara: no tindran els productes que 
conreen, produeixen o transformen. 
 
Durant masses anys ha quedat mig abandonats a la seva sort, sotmesos a tota mena de directrius, 
normativa, reglaments, supervisions i controls. Han dit prou, i nosaltres estem al seu costat. No és just 
cobrir-los d’obligacions i permetre preus i situacions complicades que pot fer molt difícil la seva 
supervivència.  
 
Des del PSC, al igual que els altres partits que signem la moció reclamem un just preu pels productes que 
produeixen, una reducció immediata de la burocràcia, un tractament equilibrat en matèria de drets i deures, 
i sobre tot, canvis profunds que volem que tingui la pagesia i ramaderia en el nostre país dintre del conjunt 
de la Unió Europea.  
 
Sabem de la complexitat de les normes Europees emmarcades en un món global. Però precisament, perquè  
estem a un món global és important defensar i garantir la continuïtat d’un sector essencial per l’equilibri,  la 
vigilància i la protecció de tot el territori.  A l’hora que ens asseguri els d’aliments de tota mena amb les 
garanties que pertoquen. 
 
Demano el vot afirmatiu de tots els grups de consistori com a demostració de que estem preocupats pel 
futur del sector, i com a recolzament a les peticions i reclamacions que estan duent a terme a nivell local, 
comarcal, nacional, estatal i de la Unió Europea. 
Estem i estarem sempre al seu costat.” 
 
Per finalitzar la ronda de intervencions té ús de paraula el portaveu de Sant Vicenç sou Vosaltres. 
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Sr. Jordi Bacardit: 
“Bona nit. 
Jo no tinc preparat cap discurs. És fàcil dir-vos que nosaltres no ens hem adherit a la moció però hi votarem 
a favor. No ens hem adherit a la moció bàsicament perquè, pel que estic veien també avui és un tema ja 
polític, no? Perquè amb això hem tingut que donar cullerada a la representant política dir la seva, quan 
realment el que vol el pagès no es dir la carta als Reis que farem ni li demanarem si la culpa és de la Unió 
Europea, si la culpa és del govern central, de la Generalitat, la Diputació, de l’ajuntament... ells el que volen 
és tenir una solució. Una solució ràpida, efectiva; I això és el que nosaltres hem d’estar treballant. No una 
carta als Reis demanant que esta passant, ara és la pagesia, la setmana que ve pot ser un altre sector. Per 
tant aquí el que hem de fer es posar-nos tots a treballar,  fil a l’agulla i fer la gestió més eficient dels recursos 
que tenim. 
 
Llavors vull ser molt concret avui: des de Sant Vicenç sou Vosaltres també donarem suport, com no, a la 
pagesia com  qualsevol altre sector. Però demanem, com hem demanat en l’anterior moció de la C-55, que 
demanem fets i no paraules, demanem actuacions immediates i no paraules. 
 
Per tant, votarem a favor. Demanar-vos a vosaltres com a representants polítics també dels vostres partits 
que ho traslladeu a l’ens superior perquè posin fil a l’agulla i els que tenen la paella pel mànec que actuïn 
d’una vegada. 
Moltes gràcies,.” 
 
Tot seguit respon la portaveu de Junts. 
Sra. Eulàlia Sardà: 
“Bé, per acabar i ordenar una miqueta les aportacions que s’han fet aquí de varis grups municipals, i 
responent també al company Jordi Palma, nosaltres no assegurem que el text sigui el més adequat. És una 
moció que hem presentat conjuntament però hem de recordar també que les mocions que es van presentar 
en el Ple anterior també es va donar la oportunitat de vam tenir la ma estesa per poder-nos posar d’acord en 
el que era referent a la multireincidència i en el tema de la C-55. Hem ofert diferents dies perquè en 
poguéssim parlar, es pogués de debatre,  i la voluntat de l’equip de govern era poder arribar igualment a un 
consens. Era poder posar-ho sobre la taula i que evidentment per part del grup de Junts Sant Vicenç de 
Castellet sempre hi ha la ma estesa per poder consensuar qualsevol moció.” 
 
Demana el paraula el portaveu d’Esquerre. 
Sr. Jordi Palma: 
“Gràcies Alcalde. 
En tot cas, des del grup d’Esquerre considerem que treballar una moció el dia abans i que tots els grups 
municipals demanin que es retiri perquè és un tema prou complex i que es treballi amb profunditat i que es 
presenti al següent Ple doncs no és treballar pel consens.  
 
En tot cas sabem que ara, i aquí si que s’ha  pogut fer en aquest cas i insistim molt en això, que els seus grups 
a instàncies,  sobre tot a nivell Europeu, que no ens deixin sols quan votem en contra d’aquests  acords 
comercials amb tercers països que propicien moltes de les problemàtiques que està vivint la nostra pagesia.  
 
Per tant, aquesta seria la nostra petició. 
Gràcies.” 
 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
“Si, gràcies, Sr. Palma, en relació al que ha dit la Sra. Sardà i davant les seves paraules evidentment les 
mocions, i de vegades com va ser una de les que vam passar en el Ple anterior, de vegades no van en el ritme 
i el timming del mateix Ple. S’han de tenir una agilitat i una brevetat en la seva inclusió que no voldríem però 
va ser així en aquesta. En altres moments i quan nosaltres estàvem a la oposició fins hi tot hem fet reunions 
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mitja hora abans de l’aprovació del pressupost com va ser la febrer de 2023 en la qual mitja hora abans de 
l’aprovació del mateix vam estar debatent i consensuant el mateix pressupost, no era una moció. És evident 
que de vegades els tempos no son els que voldríem per poder treballar les coses d’una manera adequada 
però son els que son. 
Gràcies” 

 

 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Unanimitat dels assistents. 
A favor: 
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (2) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
 
Es vota a favor de la inclusió del punt 6.4. a l’ordre del dia per Unanimitat dels assistents 

6.4.- REGIDORIA D’HISENDA 

 Exp. X2024000979 

APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT PER 

IMPORT DE 16.646,50 € CORRESPONENT A LES RELACIONS DE FACTURES: O/2024/11, 

O/2024/12, O/2024/16, O/2024/20, i O/2024/38 

 
Considerant l’existència d’unes obligacions econòmiques pendents de pagament adquirides 
l’exercici 2023, l’import de les quals ascendeix a 16.646,50 €. 
 
Considerant que ha quedat acreditat que les obligacions econòmiques pendents es consideren 
indegudament adquirides per concórrer algun dels supòsits que recull el Tribunal de Comptes en la 
seva classificació d’obligacions indegudament adquirida. 
 
Considerant la documentació obrant a cada expedient de relació de factures  que es detalla a 
continuació: 
 

 
 
Realitzada la tramitació legalment establerta, l’Alcaldia proposa al Ple, en virtut de la competència 
atorgada per l'article 60.2 del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril,  l'adopció del següent. 
 
Per tot això que, 

 
S’ACORDA: 

 
PRIMER. APROVAR el reconeixement extrajudicial de crèdits per import de 16.646,50 euros 
referent a l’Exercici 2023, corresponent a les relacions de factures següents: 
 

RELACIÓ EXPEDIENT IMPORT

O/2024/11 GENE2023006055 (X2023006137) 3.642,51

O/2024/12 GENE2023006043 (X2023006125)  3.617,90

O/2024/16 GENE2024000711 (X2024000718) 2.337,53

O/2024/20 GENE2024000728 (X2024000735) 3.055,07

O/2024/38 GENE2024000822 (X2024000830) 3.993,49

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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SEGON. AUTORITZAR la imputació de les factures a les aplicacions pressupostàries 
corresponents del Pressupost Municipal de l’Exercici 2024. 
 
TERCER. COMUNICAR el present acord als departaments municipals afectats als efectes adients. 
 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 

“Com venim fent en alguns moments passem a aprovació, si s’escau aquest extraordinari de reconeixement 
de crèdit extrajudicial, que com passa en alguns cops hi ha actuacions que s’han fet en l’exercici anterior i 
que les factures arriben amb posterioritat a aquest exercici, i es per això que hem de donar-li sortida.” 
 
El portaveu d’Esquerra demana la paraula: 
Sr. Jordi Palma: 
“Si, en tot cas ens abstindrem:  hem rebut la documentació avui mateix, ja saben que es té que prioritzar en 
el pagaments als proveïdors, en tot cas ens abstindrem perquè no hem pogut revisar la documentació . 
Gràcies.” 
 

 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Majoria absoluta dels assistents. 
A favor:  
JUNTS xSVC CM (7) 
Abstenció  
ERC-AM (2) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 

 

7.- PRECS I PREGUNTES 

 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
”En primer lloc respondrem les preguntes que en el Ple anterior no van arribar en el temps i forma adequat 
formulades pel grup d’Esquerra Republicana. 
 
En primer lloc la pregunta era: Volíem informació sobre la jornada de compartim experiències, saber en què 
havia consistit i les despeses que havia suposat” 
 
Respon la Sra. Carme Jiménez (JUNTS): 
“Bon vespre de nou. 
Gràcies Alcalde. 
La iniciativa que anomenem Compartim experiències és una jornada de team building, que pretenem 
celebrar anualment, en la qual duem a terme diferents activitats en un espai més informal, fora del centre 
de treball, que pretén millorar la comunicació, la cohesió interna, la coneixença entre persones treballadores 
de diferents unitats i el seu major nivell de motivació personal. 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Enguany, el fil conductor de la jornada era la il·lusió, entesa com a noves il·lusions i projectes pel 2024, tant a 
la feina com en l’àmbit personal, i a les activitats que es van dur a terme van anar entorn a aquest fil 
conductor. L’activitat també contemplava l’esmorzar.  
 
Van participar un total de 73 persones treballadores de l’Ajuntament. 
  
Es va formalitzar un contracte menor amb l’empresa SET DE MÀGIA, de Sant Vicenç de Castellet, i l’activitat 
es va dur a terme a la seva seu social. El pressupost de l’actuació va ser de 2.825,00 €, més l’IVA 
corresponent (un total de 3.418,25 €).” 
 
El Sr. Alcalde demana si hi ha algun comentari. 
Sr. Jordi Palma (ERC): 
“Sí, en tot  cas la segona part de la pregunta que era: Cóm es fa, segons la normativa laboral de donar dos 
dies de festa a canvi de l’assistència a aquesta jornada?.... Sí, la pregunta era: què és la jornada de 
“Compartim experiències”, quines despeses ha suposat i com es fa segons la normativa laboral per donar 
dos dies de festa a canvi de l’assistència a aquesta jornada.” 
 
Sra. Carme Jiménez (JUNTS): 
“Entenem que és un dissabte, i com que un dissabte no és un dia laboral pe les persones funcionaries que 
treballen a l’ajuntament  interpreto que es pot valorar i es pot donar.” 
 
 
Sr. Daniel Mauriz (JUNTS): 
“En segon lloc es feia referència al nivell d’emergència per la sequera,  el  nivell d’emergència 1 i 
concretament que si s’havia fet alguna petició d’alguna subvenció a l’ACA o a la Diputació per fer millores en 
el subministrament de l’aigua o per possible situacions que es vagin donant en les diferents fases 
d’emergència. Va relacionada també a l’altre comentari que parlava en tot cas, la regidora Jiménez que 
demanaven pel tema de les modificacions tarifàries.” 
 
Sra. Carme Jiménez: 
“Arrel de la declaració d’emergència per sequera nivell 1 cal tenir en compte que el que ens marca son 
restriccions a nivell de dotació màxima per habitant de 200 litres habitants /dia. En aquest sentit des de 
l’ajuntament s’han realitzat les següents actuacions: 
S’ha fet una campanya informativa en xarxes i a cartelleres. 
S’han enviat cartes a tots els industrials recordant la limitació de reduir el 25% del seu consum. 
S’ha parlat amb altres grans consumidors. 
Ha nivell d’Ajuntament es va deixar d’utilitzar l’aigua pel rentat de carrers i contenidors tal i com marcava la 
normativa. Ara be, des del passant dilluns 26 de febrer atès que ja tenim en funcionament el pou d’aigua  de 
la zona esportiva, pou  que es va legalitzar d’urgència davant de l’ACA, això ens permet poder tornar a 
netejar contenidors i a regar el mínim necessari. 
Per tal de reduir els consums en els equipaments esportius també s’ha tancat les dutxes de dilluns a 
divendres a la zona esportiva, camp de futbol i Puigsoler, obrint-se únicament els caps de setmana que hi ha 
partits.  
 
El resultat de tot plegat és que a hores d’ara estem donant compliment al límit, estem per sota dels 200 
litres/habitant normatius. 
 
En relació a la previsió de demanar subvencions a l’ACA o la Diputació, per part de la concessionària estan 
treballant en diferents solucions per tal de poder millorar la captació així com reduir fuites en la xarxa.  
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Un cop tinguem estudiades les propostes es mirarà en quines subvencions es pot  sol·licitar per tal de 
millorar i assegura la captació que es fa al riu. 
Darrerament les subvencions publicades des de l’ACA es destinen a actuacions urgents realitzades durant el 
2023 per a la millora de la captació. Es té coneixement que en els propers mesos s’obriran noves 
convocatòries per diversos organismes. 
 
I referent a l’estructura tarifària dir-los que després de diferents reunions amb la concessionària de l’aigua 
Acciona ens han presentat diferents alternatives per tal de modificar l’estructura tarifària que tenim 
actualment. L’estructura tarifària actual es basa en una facturació mínima mensual corresponent a 10m3 per 
abonat i mes, tot i que el consum del ciutadà sigui inferior.  
Fet, que segons dades històriques ha marcat uns nivells de dotació d’aigua molt elevats al municipi. En 
aquest cas, per tant no s’incentiva un bon us de l’aigua, i és per això i, atès el període de sequera que ens 
trobem, que es creu molt necessari poder modificar aquesta estructura tarifària. Estem estudiant amb 
Acciona les diferents alternatives i la propera setmana seran convocats per fer una comissió i parlar-ne.  
 
A l’hora, i paral·lelament estem treballant també en la redacció de l’ordenança municipal reguladora de les 
mesures aplicables a l’abastament d’aigua potable i els usos de l’aigua en situació de sequera, agafant com a 
base el model publicat per l’ACA. Es tracta d’una ordenança que té per objectiu la regularització dels usos de 
l’aigua en l’àmbit municipal per tal de garantir el servei públic d’abastament i   distribució de l’aigua potable 
de competència municipal, i fomentar l’estalvi en el consum d’aigua en situació de sequera. Així com 
s’estableixen  possibles sancions davant dels incompliments marcats.” 
 
Sr. Jordi Palma (demana la paraula): 
“Gràcies, en tot cas, si m’ho permet Alcalde, tenim un prec relacionat amb això. Si és hi sembla els hi faig el 
prec perquè te tot el sentit. En tot cas hem detectat com a mínim dos punts en el municipi que un d’ells 
porta gairebé 4 mesos rajant aigua: és a dalt a La Balconada,  els hi pregaríem que fessin alguna cosa per 
solucionar-ho, em sembla que va fer una petita actuació la Brigada però continua així i alguns veïns  ens ha 
traslladat que porta 4 mesos rajant aigua i que no....” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Son aigües residuals, estem treballant, és una obra de complexitat i en la màxima brevetat  possible  hi 
actuarem per resoldre-ho.” 
Sr. Jordi Palma : 
“Perfecte.” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“I per urgència.” 
 
Sr. Jordi Palma : 
“D’acord.  
I llavors també hi havia un altre que era una font del municipi que també es quedava, en sembla que era al 
Parc de Plaça Catalunya, i creiem que es queden els polsadors agafats i ens han enviat algun vídeo on va 
rajant aigua contínuament.” 
Sra. Carme Jiménez: 
“Li passem nota a la Brigada perquè ho revisi. El revisem de nou, gràcies.” 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Algun comentari més? 
Sr. Jordi Palma : 
“No, perquè la següent pregunta que anava a fer era el tema de l’ordenança i ja m’ha contestat la regidora 
que ho estaven treballant. En tot cas oferir també, el Consell Comarcal estem treballant  en aquest sentit 
també en base a l’ordenança de l’ACA. En tot cas aprofitem els recursos  i que ho treballem conjuntament. 
Gràcies.” 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Sr. Daniel Mauriz (continuant amb les preguntes): 
“El següent feia referència a cartell del municipi per la independència a l’entrada a la població i l’Estelada al 
balcó de l’Ajuntament.” 
 
 
Sra. Carme Jiménez (respon): 
“Està en el paquet de compra que s’ha de fer a l’ ACM, però ho farem  en el moment que tinguem la 
incorporació de romanents i la liquidació del pressupost 2023 activa. 
I l’estelada ja està penjada.”  
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“La següent qüestió és: en quin punt es troba la contractació del lloguer d’un terreny al costat del Camp de 
Futbol per habilitar-hi un aparcament provisional?” 
Sr. Antoni Calveras (respon): 
“Bon vespre. 
Gràcies Alcalde. 
Doncs això es va quedar en el punt de informar  la llicència per executar  aquestes obres per part de 
l’arquitecte municipal però a l’hora i al mateix moment el propietari del terreny del solar va tancar la seva 
situació personal, per jubilació, i ell ja no es podia fer càrrec de les obres. Aleshores estem mirant amb els 
serveis tècnics i jurídics quin és el millor escenari per poder redactar aquest conveni i fer les obres des d’un 
altre perspectiva. I es troba en aquest punt.” 
 
Sr. Jordi Palma (demana la paraula): 
“Gràcies Alcalde. 
Entenc que a la mateixa ubicació.” 
Sr. Antoni Calveras: 
“Si, si, la mateixa ubicació, la ubicació no ha canviat. És la mateixa.” 
 Sr. Jordi Palma : 
“Gràcies.” 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“ El següent seria: en quina situació es troben les llicències d’obres que estan pendents de resoldre? Tenint 
en compte que no hi ha  arquitecte municipal en actiu? Si es poden resoldre o s’estan resolent de forma 
alternativa. Volem dir tècnicament o jurídicament.” 
Sr. Antoni Calveras (respon): 
“Gràcies altra vegada. 
Bé, respecte aquest tema, el que estem fent és mirar expedient un per un i evidentment a veure si 
jurídicament els podem informar mitjançant la enginyera municipal o l’arquitecte tècnic, alguns s’han pogut 
donar sortida perquè eren urgents: certificats  urbanístics o obres en sol urbà. 
I d’altra banda alguns estan aturats perquè evidentment ens falta l’arquitecte.  
Cal recordar que ja s’ha fet el procés de selecció d’aquest arquitecte i que està a exposició pública i creiem 
que en breu s’incorporarà a la plantilla on hi ha l’àmbit urbanístic per poder donar una sortida ràpida al que 
tenim previst per mirar.” 
 
Sr. Jordi Palma : 
“Disculpes... entenc que el procés selectiu... la pregunta és si han quedat gaires finalistes de dintre del 
procés i si creieu que podrem utilitzar-lo ja que  genera borsa i per tant entenc que podríem cobrir les dues 
places.” 
Sr. Daniel Mauriz: 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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“Està en fase d’exposició pública del resultat, per tant un cop s’hagi resolt les possibles al·legacions donarem 
continuïtat al mateix.” 
 
Sr. Jordi Palma : 
“I una última pregunta en aquest sentit: S’ha fet algun tipus de contractació de capítol 2 per donar sortida a 
aquesta situació, evidentment complicada pel fet que no tenien...?” 
 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“En el cas d’informes que s’han hagut i ens els quals tenia la capacitat qualsevol persona externa per poder-
ho fer.” 
Sr. Jordi Palma : 
“Gràcies.” 
Sr. Daniel Mauriz (continuant amb les preguntes): 
“ I per últim, es va comentar també el tema de les subvencions de material inventariable a les entitats. 
Alguna entitat havia dit o havia manifestat de que havia fet la seva justificació però que  encara no havien 
rebut el pagament.” 
 
Sra. Carme Jiménez (respon): 
“ Les culturals les van cobrar totes el dia 15 de febrer, quasi tothom a justificat i quasi be totes ja les tenim 
informades també. 
I respecte de les esportives anem més tard perquè es van acabar a finals de desembre. Encara no s’han 
cobrat perquè els imports que toquen ja estan assignats a cada entitat i ja saben el que els hi toca però hem 
d’esperar la incorporació de romanent per poder-les pagar. S’ha allargat una mica però les justificacions es 
podran fer fins a 31 d’abril de 2024.”  
 
Sr. Jordi Palma : 
“En tot cas, simplement eh!, després del que ens van machacar en l’anterior mandat amb el pagament de 
subvencions, doncs ja entenem que els terminis de l’administració són els que són, que sempre es procura 
(ho procurem tots) que es pagui el més ràpid possible però be em sembla important fer-ho notar, ja que si 
recordem l’anterior mandat em sembla que sinó era cada Ple, era cada 2 Plens, ens criticaven això, que 
evidentment els hi està passant igual, perquè el procediment administratiu és el que és, mal que ens pesi a 
tots plegats.”  
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“No, però és una qüestió que aquestes son  inventariables, son inversions. Les inversions, i tenint en compte 
que s’ha d’espera la incorporació del  pressupost dons hem d’esperar a la liquidació de pressupostos, i la 
incorporació a més, i per tant,  un cop estigui fet això podem donar-li sortida. Les que si es poden donar 
sortida de manera tan immediata com sigui possible son les ordinàries que és el que estem fent, i per Junta 
de Govern estem aprovant la justificació i el que s’escaigui respecte aquestes subvencions per anar més 
ràpid. 
 
 
Gràcies, en tot cas, si no hi ha cap més pregunta al prec a tractar, ens ha arribat una instància dient que ens 
adjuntaven des d’Esquerre un document però no hi havia cap document amb cap pregunta. L’hem revisat 
des de tots els departaments i no hem rebut cap document. ” 
 
Sr. Jordi Palma : 
“Be, en tot cas disculpeu, deu haver sigut un error. Si els sembla malauradament tornem a fer com al Ple 
anterior perquè  si que teníem un llistat de preguntes per fer. En tot cas si volen ens les responen i si no 
doncs ja ens les respondran al següent Ple: 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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La primera d’elles es:  cóm va anar la distribució de places ordinàries de necessitats educatives específiques, 
tant de l’A e del B per interès del proper curs? 
 
La número dos seria: perquè no cobreixen les reduccions  de jornada ni les baixes de personal a l’Escola 
Bressol el Niu, ni han substituït la Mònica d’esports que els feia psicomotricitat? 
 
La següent és: quin és el dia a dia de la jornada laboral del Director de Seguretat? Ha elaborat algun pla o 
document per poder-ne fer seguiment? 
 
Hem vist que aquest mes han tingut reunions amb Infraestructures de la Generalitat, el Bisbat de Vic i l’ACA. 
Ens podria explicar el motiu i les conclusions d’aquestes trobades? 
 
Quan ens donaran el projecte  del refugi climàtic del pressupost participatiu que resta pendent? 
 
Ens han fet arribar informacions sobre robatoris a comerços i al caixer del BBVA. Saben si s’han presentat 
denúncies al respecte i quin paper  hi ha tingut la Policia Local en les investigacions d’aquests casos? 
 
També hem vist que s’ha reunit la Junta Local de Seguretat set mesos després de constituir-se l’Ajuntament 
on diuen que s’han establert els objectius i prioritats del 2024. Ens podrien explicar quins son? I que és la 
Taula de Seguretat, Promoció de la Convivència i la Prevenció? 
 
I per últim, les preguntes ja estarien, tenim un parell de precs.  
 
Que el primer seria seguim sense veure les actes de les Juntes de Govern ni tots els registres d’entrada i 
sortida. No rebem les comparacions de forma trimestral com ens van dir que farien. Només hem rebut el 
llistat del setembre, ens agradaria tenir l’actualització. Tampoc rebem els informes policials que també vam 
demanar... I el prec seria que ho hem demanat ja reiteradament i en diferents Plens i no se’ns està atenent 
en aquesta petició. 
Aquest és el primer. 
 
I l’últim seria que hem vist algun cartell d’activitats que compta amb la col·laboració de l’Ajuntament, de fet 
hi surt el logo de l’Ajuntament, i el cartell no està en la nostra llengua, no està en català, i diria que fins hi tot 
l’ordenança recull que els cartells on col·labora l’Ajuntament han d’estar en català. 
 
Gràcies per deixar-me parlar.” 
  
Sr. Daniel Mauriz: 
“Recollim totes les preguntes i les contestarem al proper Ple com hem fet avui.  
 
En tot cas, i abans de passar a cloure la sessió dono la paraula en aquest moment  al regidor d’Igualtat, el Sr. 
Polo.” 
 
Sr. Pau Polo (JUNTS): 
“Bona nit . 
Moltes gràcies Alcalde. 
Simplement la intervenció era per convidar-vos a participar als actes que hem preparat l’Ajuntament, la 
Comissió d’Igualtat i les entitats del municipi per la setmana de la Dona que començarà aquest diumenge dia 
3 amb la Marxa de la Dona i acabarà el dimecres 20 de març amb una xerrada per part de l’Associació contra 
l’Anorèxia i la Bulímia en una setmana per envoltada en el dia  8 de  març, que fa èmfasi a la pressió estètica 
que viuen les dones en el seu dia a dia a símbol de desigualtat. 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Moltes gràcies.” 
 
 
 
 
 
 
 
El Sr. Alcalde dóna per finalitzada la sessió. 
 
 
I no havent-hi altres temes a tractar, la Presidència aixeca la reunió de tot el qual s’estén la present acta que 
signa la Il·lma. Alcalde  juntament amb mi, el Secretari acumulat , que certifico 
 
 
 
Vist i plau                      El secretari Acumulat, 
L’Alcalde-President, 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
https://www.seu-e.cat/ca/web/santvicencdecastellet/govern-obert-i-transparencia/accio-de-
govern-i-normativa/accio-de-govern-i-grups-politics/resolucions-i-decrets 
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